
 

 

Generalforsamling 

mandag den 13. marts kl. 19.00 - 20.00 

på Vejle bibliotek 
 

 

Referat 

 

Formand Jan Jensen bød velkommen. Foruden bestyrelsen og en revisor var der mødt to 

medlemmer af foreningen op. 

 

 

1. Valg af dirigent. 

Formanden foreslog Ole Døssing som dirigent. Forsamlingen valgte Ole Døssing, og han 

konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig. 

 

2. Valg af referent og stemmetællere. 

Flemming Larsen blev valg som referent. 

 

3. Bestyrelsens beretning for 2022 samt om planerne for 2023. Beretningen skal godkendes af 

generalforsamlingen. 

Formanden aflagde følgende beretning: 

”Så er der gået 1 år siden sidste generalforsamling, og hvad er der sket i det forgangen år? 

Vi har haft en stigning i priser på TV pakker og det er en general udvikling da 

sportsrettigheder bliver dyre og dyre. 

Vi har kunne holde prisen lidt nede da vores økonomi er stabil og vores kapital ser 

nogenlunde ud. Vi skal have en vis mængde penge til diverse udgifter, men som vores 

forening ser ud lige nu, så er det en sund forretning, og vi vil fremadrettet sørge for at vi 

kan holde priserne på tv-pakker nede, ved at give noget af overskuddet tilbage til vores 

medlemmer i form af billigere tv-pakker.  



Vi oplevede et stor pres fra EWII som gerne ville tilbyde gratis installation i vores område, 

og det troede vi gjorde at vi ville miste kunder, da deres kampagne virkelig var en pres på 

vores medlemmer. 

Vi har oplevet et fald, men vi har også oplevet en tilgang særlig på internet siden. 

Vi har cirka 320 internet kunder hvoraf de cirka 120 kun har internet. 

Vi har 309 medlemmer på tv pakker. 

Så på den baggrund ser vores tal fine ud, når man tænker på at vi er en lille forening. 

Vi har oplevet en massiv pres fra en internetudbyder, som lover guld og grønne skove til 

vores medlemmer med hastigheder, der siger 1GBit. De vil bare have at vi giver lov til at de 

bruger for net og ja de siger de gerne vil betale for det, men hvordan når vi ikke kan få at 

vide hvor mange kunder de har, fra vores område, da det er en forretnings hemmelighed?  

Vores net kan ikke tage 1GBit kun 300MBit som er rigelig til det vores medlemmer har 

brug for. De fleste der bruger 300GBit ser tv/stream på det og det er rigelig til en familie på 

4. 

Så er der vedligehold af vores net, det har været begrænset, vi har ikke haft de store 

udgifter, ud over posthusgrunden som drillet os lidt. Vi har fået at vide at firma der bygger 

der, vil afholde alle udgifter i forbindelse med grave arbejdet og vi tror på det holder stik. 

Det er det der er sket i året løb og jeg vil afrunde med at takke bestyrelse for de gode møder 

som har været afholdt.” 

Generalforsamlingen godkendte beretningen. 

 

 

4. Forelæggelse af beslutninger truffet af bestyrelsen, som skal forelægges 

generalforsamlingen. 

Formanden oplyste, at bestyrelsen i 2022 ikke har truffet beslutninger, som skal foreligges 

generalforsamlingen jf. paragrafferne 10, 11 og 12 i vedtægterne. 

 

 

5. Aflæggelse af regnskab for 2022 til godkendelse. 

Heine Fritze fremlagde regnskabet. Det viste, at foreningens egenkapital er på godt en 

million kroner, og at overskuddet i 2022 var på cirka 200.000 kr. 

Forsamlingen godkendte regnskabet. 

 

 

6. Behandling af forslag fra bestyrelsen og fra medlemmerne. 

Bestyrelsen har ingen forslag. 

På egne vegne og på vegne af kassereren foreslog formanden, at bestyrelsen reduceres til 3 

personer. 

Dirigenten gjorde opmærksom på, at forslaget ikke kan realitetsbehandles jf. vedtægterne 

§17 stk5:  



” Stk. 5. Er der rettidigt indkomne forslag til behandling på generalforsamlingen, skal disse 

forslag gengives på informationskanalen eller hjemmesiden, hvis foreningen driver en 

sådan.” 

Med andre ord skal forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, være kendt på 

forhånd (læs: før generalforsamlingen), så de kan offentliggøres på foreningens 

hjemmeside. 

 

7. Behandling af budget og fastsættelse af kontingent, tilslutningsafgift og andre afgifter. 

Kassereren orienterede om budgettet for 2023. Kassereren oplyste, at kontingentet i 

fremtiden (efter år 2023) nok vil blive reduceret. 

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og bestyrelsessuppleanter.  

På valg var formanden. Denne blev genvalgt. Valgperioden er på to år. 

På valg var sekretæren. Denne blev genvalgt. Valgperioden er på to år. 

Ingen stillede op som bestyrelsesuppleanter. 

 

 

9. Valg af to revisorer og en revisorsuppleant. 

På valg er den ene revisor. Denne blev genvalgt. Valgperioden er på to år. 

Ingen stillede op som revisorsuppleant. 

 

 

10. Eventuelt. 

Det blev kort diskuteret, om foreningen ikke kunne spare annoncen for generalforsamlingen 

væk. Dirigenten gjorde i den forbindelse opmærksom på, at det kræver en ændring af 

foreningens vedtægter. 

Formanden takkede for god ro og orden. 

 

 

Referat: Flemming Larsen 

 


